
Zasedání č.10 Číslo materiálu:  6/51 

Komise: Komise pro životní prostředí 

Datum:   9. 3. 2020 v 16 hod v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, 

Václavské náměstí, 1. patro 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluven: 

Tomáš Klail, Martin Hlavatý, Milan Krčík, Ing. Karel Macek, Mgr. Jana Červená, 

RNDr. Ivo Šanc, Josef Žáček 

Ing. Lenka Dupalová, Luděk Kment, Klára Kocmanová 

 

Hosté: Mgr.,Bc. Šnajdr - místostarosta 

Příští jednání: 20.4. 2020 

 

Návrh usnesení pro RM: 

 

      a) b e r e   n a  v ě d o m í  zápis z 10. zasedání komise pro životní prostředí ze dne 9.3.2020 

      

           

 

1) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

a) úvod, kontrola zápisu a reakce Rady města 

b) kácení na cyklostezce 

c) různé 

d) závěr 

 

a) p. Hlavatý přivítal členy komise, proběhla kontrola zápisu z minulé komise 

- Rada města vzala minulý zápis na vědomí,  

 

b) p. Hlavatý – komise předem o kácení stromů v rámci výstavky cyklostezky podél Vrchlice  

nevěděla, p. Šnajdr reagoval, že projekt vznikal již před 3 lety, myslel si, že je všeobecně 

známý, v září 2019 se teprve vědělo, jaké konkrétní stromy se pokácí, po domluvě 

s povodím byla zajištěna náhradní výsadba 

p. Klail – informoval, proč se do řízení o kácení stromů nepřihlásilo sdružení Denemark, 

pozměnil by druhovou skladbu náhradní výsadby 

p. Žáček – dotaz, proč se lidé neinformovali o chystaném projektu, kácení dříve 

p. Macek – dle vodního zákona, nemají stromy v blízkosti vodního toku co dělat, povodí je 

může kdykoliv nechat pokácet 

p. Šanc – zaměřit se na náhradní výsadbu 

Členové komise mají zájem být Radě častěji nápomocní v otázkách projektů, při nichž 

dochází k zásahu do stávající zeleně. 

 

c) různé: 

pí. Červená – dotazovala se na osázení kruhového objezdu na Kaňku, p. Šesták reagoval, že 

je konzultováno s novým městským architektem, prosí o odpověď a návrh realizace 

                - představila návrh od studentky ZŠ T.G.M. v rámci studentských nápadů -  

umístění sdílené knihovny v parku pod Vlašským dvorem, členové reagovali, že bude 

potřeba vyjádření odboru památkové péče a architekta, jinak s umístěním na pozemcích 

Města KH souhlasí a navrhli i další vhodná místa (Sklenářův dolík, park u školy TGM…) 

p. Macek - nedopalky 

p. Hlavatý – v minulém zápise se diskutovalo o oplocení pozemku naproti OD BILLA, 

případně o vytvoření záchodů pro občany, kteří tam konají své potřeby, reakce Rady města 

nebyla žádná, p. Šanc reagoval, že tato zpráva v zápise zapadla, prosí příště dát do 

připomínek k RM, p. Krčík upozornil, že tuto problematiku řešilo Zastupitelstvo před lety – 

prověří 

p. Šnajdr – požádal p. Šestáka o informování komise o chystaném kácení Na Náměti, 

proběhla diskuze ohledně získávání informací o chystaných projektech, komise by se chtěla 

více zapojit, zejména v úvodních částech projektů města, tedy před jejich konečným 

schválením 

p. Žáček – dotazoval se na retenční nádrže na hřbitově, myslí si, že se jedná pouze o 

vsakování vody, p. Macek upřesnil, že se nejspíše jedná o zasakovací jámu, p. Krčík si 

myslel, že v zastupitelstvu schvalovali retenční nádrže, diskuze přešla na vypouštění 

dešťových vod na Kaňku, kde někteří majitelé nemovitostí mají okapy vyvedeny na 

komunikaci a dešťová voda se valí po silnicích či mizí ve splaškové kanalizaci - přestupek dle 
§ 32,odst. 5, písm. e) nebo správním deliktem dle § 33, odst. 7 písm. e) zákona o vodovodech a 



kanalizacích – dochází k opětovnému vyplavování obyvatelky u kostela fekáliemi – porušení 

hygienických předpisů. Situaci řeší OsV Kaňk ve spolupráci s Městem, VHS, Krajskou 

hygienickou správou. Obyvatelé Kaňku byli den 15.1.2020 dopisem od VHS zpozorněni na 

zákaz vypouštění dešťových vod do kanalizace a naopak. P. Macek informoval, že dle zákona 

lidé nesmí dešťovou vodu vypouštět z okapů na komunikaci, p. Hlavatý si vzal za úkol, že do 

příští komise zjistí více o projektu na nádrže na hřbitově. 

           - dále se dotazoval na poldr na Třešňovce, p.Macek popsal význam a genezi vzniku 

 

p. Klail – znovu otevřel diskuzi ohledně Loreckého rybníčku, do kterého už 3 měsíce neteče 

voda, město by se mělo spojit s pivovarem, případně zakázat komukoliv čerpaní vody pro 

zálivku trávníku, pokud klesne hladina pod 15 cm od maximální hladiny. 

          - cyklostezka Vrchlice – bylo by vhodné ponechávat tzv. doupné stromy 

d) Zasedání bylo v 17:40 hodin ukončeno 

 

 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

KOŽP žádá p. Mst. Šnajdra o zahájení jednání ohledně problematiky přítoku vody do Loreckého 

rybníka za účasti zainteresovaných ( MÚ, Sparta. Pivovar, MLaR …) a žádá o neprodlené napojení 

svodů z jídelny pivovaru do nově instalovaných odvodů pod chodníkem 

KOŽP navrhuje oplocení pozemku naproti OD BILLA, případně umístit na pozemek mobilní záchod. 

 

3) Reakce rady města: 

Usnesení č. 248/20 k zápisu z jednání Komise pro životní prostředí 

Rada města b e r e n a v ě d o m í 

zápis z 10. zasedání komise pro životní prostředí ze dne 9. 3. 2020. 

 

 

Zapsal: p. Milan Šesták   Elektronicky ověřil: členové komise 

 

 

 

 


